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Ärende 23: Redovisning av väckta och obesvarade motioner och 

medborgarförslag i Huddinge kommunfullmäktige per den 31 augusti 

2020 

 
Vänsterpartiets är bekymrade över hur långt efter ärendehanteringen emellanåt 
hamnat när det gäller väckta motioner och medborgarförslag. I regel är det 
behandlingen av motioner i kommunfullmäktige som får en eftersläpning, men även 
de tidigare kallade medborgarförslagen. Detta är djupt problematiskt eftersom 
motioner, liksom interpellationer och enkla frågor, är den politiska oppositionens 
verktyg för att påverka politiken i Huddinge kommun genom konkreta förslag. 
Medborgarförslagen har nu gått över till att vara digitala och kallas numer för 
Huddinge förslag. På dagens sammanträde hanterades exempelvis ett 
medborgarförslag inkommen 2017-03-29, mycket hinner hända under en så lång tid. 
Vi vill med denna protokollsanteckning inskärpa vikten av att inför den kommande 
mandatperioden se till att kommunfullmäktiges arbetsordning utformas på ett sådant 
sätt att inte behandlingen av motioner och medborgarinitiativ släpar efter så mycket 
som den gjort under innevarande mandatperiod. Risken är stor annars att initiativen 
tappar sin aktualitet.  
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